Deputy Principal

Mr. Eric Lo Chi Chung

Assistant Principal (Primary Division)

6 On Muk Lane, Shek Mun, Shatin, N.T

Website: http://www.hkbuas.edu.hk

Ms. Jackie Chong Hiu Li

26 June 2019

Enrollment of 2019-20 Grade One After School Paid Courses (only for 2019-20 G1 students)

To extend and broaden students' learning experience, and implement the whole-person development, the After School Paid Courses will be arranged during weekdays and Saturdays in the school year 2019-20.

A. General Arrangement

Chief Principal

Dr. Benjamin Chan Wai Kai

- 1. Period: From early October, 2019 to mid-May, 2020
- 2. Venue: Primary School Campus
- 3. Please read attached after school paid course for your information.

B. Application Procedures

- 1. If students are interested to join, <u>please complete online enrollment with the students' learning experience</u> by 7 July, 2019 (please scan the QR code below). Any late submission will not be processed.
- 2. Students could apply one or two courses and parents should <u>avoid</u> choosing the courses in <u>same time slot</u>. Otherwise random allocation will be applied if the case happened.
- 3. The courses will be **cancelled** due to insufficient number of participants.
- 4. Students' <u>related learning experience or random selection</u> will be considered and applied if the number of application exceed the quota. Students who are not selected will be put into the waiting list.
- 5. The results of application of paid course(s) will be announced through "2019-20 New Students Latest News" of school website on 10 July 2019. All fees will be paid by cheque, please submit the cheque payable to: HKBUAS Wong Kam Fai S&P School on Registration day, 11 or 12 July, 2019. Late submission of cheque will be handled as waiting list.

2019-20 G1 After School Paid Courses
Online Enrollment Form
Please complete by 7 July, 2019



https://forms.gle/sdzVAoCYxEiUtEhc6

Our Mission

"Mentoring our students, fostering their personal growth to encourage initiative, positive attitudes, individuality and creativity, providing a basis for lifelong learning."

C. Reminders

- 1. **NO** refund will be made in case of absence after transaction is done.
- 2. Please ensure there is adequate amount for deduction from your cheque account. Otherwise, students **CANNOT** participate in the course.
- 3. Lesson dates will be labeled in the Student Planner in <u>September</u>, <u>2019</u>, parents should check carefully and remind the students to attend punctually and whole-heartedly.
- 4. Student who has an attendance rate of less than 80% without giving an acceptable reason <u>or</u> who constantly misbehave in the class will <u>NOT</u> be considered when they apply for the same class again in future.
- 5. If a student is absent from the course due to sickness or other particular reason, make-up lessons or refund will NOT be arranged.
- 6. If the course is cancelled due to class suspension announced by the EDB or the School, the pro rata fee will be refunded to student's ePayment account. NO make-up lesson will be arranged.
- 7. <u>Parents should arrange transportation for the students</u>. School Bus Company will provide after school bus service (<u>extra fare is needed</u>). The sign up period of the service is through fax during <u>7 18 August, 2019</u>. Attached is the service schedule and route for reference.

School Bus Service of After School OLE 2019-20 is shown as below (departure time):

Mondays and Fridays: 5:30 p.m.

Tuesdays, Wednesdays and Thursdays: 4:45 p.m.

For any enquiries, please contact Ms. Tsang, OLE Officer, at 2637 2277.

Stephanie Ng

Vice Principal (Student Development)

/ Jackie Chong

Assistant Principal (Management)

Primary Division

Dr. Benjamin Chan Chief Principal

Attachment: Information of 2019-20 After School Paid Courses

Code	Course Name (Grade of 2019-20)	Class Size	Time	Fee *Subject to change based on the number of participants (estimated no. of lessons per year)	Remarks
			I	Mondays	
P19	Swimming Intermediate (G1-G6)	15 - 30	15:30 - 17:30 (Parents have to pick up students by themselves.)	\$5,000 - \$5,500 (22 lessons)	 Land training will be arranged in the first hour in school. Pool training will be arranged at swimming pool in the second hour (venue is to be confirmed in August). Intermediate level is suitable for students who are able to swim 25M freestyle within 40 seconds without aids.
P08	Fencing - Beginner to Intermediate (G1-G4)	20 - 30	15:30 - 17:15	\$2,200 - \$2,500 (22 lessons)	It is optional to purchase the uniform and equipment through the tutor.
			r	Гuesdays	
P21	Taekwondo - Beginner to Intermediate (G1-G6)	15 - 30	15:30 - 16:30	\$900 - \$1,200 (22 lessons)	Students <u>need</u> to purchase the uniform through the tutor (around HK\$370).
P02	Badminton - Beginner to Intermediate (G1-G3)	8 - 12	15:30 - 17:00 (Parents <u>have to</u> pick up students by themselves.)	\$3,600 - \$4,000 (22 lessons)	Students <u>should</u> prepare their own badminton rackets.

Code	Course Name (Grade of 2019-20)	Class Size	Time	Fee *Subject to change based on the number of participants (estimated no. of lessons per year)	Remarks	
			7	Thursdays		
P26A	Violin Beginner (G1-G6)				 Students are advised to choose the instrument which is same as the ensemble class (winds/strings). School will assign the class based on 	
P03	Cello Beginner (G1-G4)			\$2,250 - \$2,700 (15 lessons)	 School will assign the class based on students' related learning experience Students should prepare and bring along their own musical instrument. Students have outstanding performance in the paid course will be recommended to join the School Music Teams in 2020-21. 	
P09A	Flute Beginner (G1-G5)	<i>2</i> 0				
P05A	Clarinet Beginner (G1-G4)	6 - 8	15:30 - 16:30			
P17	Saxophone Beginner (G1-G4)					
P24A	Trumpet Beginner (G1-G4)			\$2,500 - \$3,000 (15 lessons)		
P15A	Percussion Beginner (G1-G6)	6 - 10		\$2,250 - \$2,700 (15 lessons)	Students <u>need</u> to purchase the <u>xylophone</u> and bring along their own musical instrument.	
Fridays						
P04	Chinese Dance- Intermediate (G1-G3)	22 - 26	15:30 - 17:15	\$1,300 - \$1,700 (22 lessons)	• <u>Intermediate level</u> is suitable for students who have at least 1 year learning experience of Chinese dance.	

Code	Course Name (Grade of 2019-20)	Class Size	Time	Fee *Subject to change based on the number of participants (estimated no. of lessons per year)	Remarks
			S	aturdays	
P26B	Violin Beginner (G1-G6)				Students are advised to choose the instrument which is same as the engage (winds/strings)
P27	Violin Intermediate (G1-G6)				ensemble class (winds/strings). 2. School will assign the class based on students' related learning experience. 3. Intermediate level is suitable for
P25	Viola Beginner (G1-G2)				students who have at least 1 year experience with basic knowledge of reading score and play 1-2 songs.
P09B	Flute Beginner (G1-G5)			\$2,250 - \$2,700 (15 lessons)	 4. Student should prepare and bring along their own musical instrument. 5. Students have outstanding performance in the paid course will be recommended to join the School Music Teams in 2020-21.
P10	Flute Intermediate (G1-G5)		- 8 1) 09:00 - 10:00 or		
P05B	Clarinet Beginner (G1-G4)	6 - 8			
P06	Clarinet Intermediate (G1-G4)		2) 10:15 - 11:15		
P14	Oboe Beginner (G1-G4)		or 3) 11:30 - 12:30	\$2,500 - \$3,000 (15 lessons)	
P24B	Trumpet Beginner (G1-G4)				
P23	Trombone Beginner (G1-G4)				
P11	French Horn Beginner (G1-G4)				
P15B	Percussion Beginner (G1-G6)			\$2,250 - \$2,700	Intermediate level is suitable for students who have at least 1 year experience with basic knowledge of
P16	Percussion Intermediate (G1-G6)	6 - 10		(15 lessons)	reading score and play 1-2 songs. • Students should prepare their own mallets.

Code	Course Name (Grade of 2019-20)	Class Size	Time	Fee *Subject to change based on the number of participants (estimated no. of lessons per year)	Remarks		
	Saturdays						
P20	Table Tennis (G1-G3)	8 - 12	11:00 - 12:30	\$1,500 - \$1,800	• Students should prepare their own table tennis rackets.		
P18	Soccer (G1-G2)	15 - 25	09:30 - 11:00	(22 lessons)	Students <u>should</u> wear school PE uniforms or House Tees for training.		

2019-20 年度小一課後活動收費課程 (只適用於 2019-20 一年級學生)

為擴闊、延伸及促進學生多元化的學習領域,貫徹全人發展的理念,本校於2019-20年度平日放學後及星期六上午開辦不同種類的課後活動收費課程供學生參加。

一. 課程安排

1. 課程日期:由2019年10月上旬至2020年5月中旬

2. 上課地點:小學校園

3. 請見下頁課後活動收費課程資料

二. 報名方法

- 請有興趣參加的學生,於7月7日前完成網上報名及填寫相關的學習經驗(請掃瞄附件上的二維碼)。
 逾期恕不辦理。
- 2. 學生可報名參加一至兩個收費課程。家長<u>必須</u>注意課程的上課時間,避免出現<u>重疊</u>,否則將由電腦 抽籤分派。
- 3. 若參加人數不足,該課程將會取消。
- 4. 如參加人數眾多,學校會參考學生相關學習經驗或抽籤決定,未獲抽中者,將作後備名單處理。
- 5. 將於 7月10日經學校網頁內「2019-20 年度新生最新資訊」公布獲確認參與課程的學生名單及課程 金額。請家長於7月11或12日註冊日交回支票,抬頭為:HKBUAS Wong Kam Fai S & P School。 逾期繳費者,將作後補名單處理。

2019-20 年度小一課後活動收費課程 網上報名表格 請於7月7日前完成



https://forms.gle/sdzVAoCYxEiUtEhc6

三. 注意事項

- 1. 費用一經繳交,缺席者將不獲發還任何款項。
- 2. 請確保支票帳戶有足餘額繳交有關款項,否則學生將不能參與有關活動。
- 3. 確實上課日期,將於 <u>2019 年 9 月</u>張貼於學生手冊內,請家長細心查閱並督促子女準時出席及積極參 與。
- 4. 如學生無故缺席而出席率不足80%或課堂表現未如理想,學生將來若報讀相同課程將不獲接納。
- 5. 如學生**因生病或其他原因缺席**,將<u>不設補課及退款</u>。
- 6. 若課堂因教育局宣布小學停課或校方公布之其他因素而取消,該課堂費用將在學生的電子帳戶中退回,並不設補課。
- 7. <u>請家長自行安排接送事宜</u>。校車公司將提供「課後校車服務」(<u>須額外收費</u>),家長須於 <u>8 月 7 至 18</u> 日經傳真報名。現附上校車服務所及地區,以供參考。

2019-20 年度課後活動校車服務時間如下(開出時間):

逢星期一及五:下午5時30分 逢星期二、三及四:下午4時45分

如有任何查詢,請致電 2637 2277 與其他學習經歷部曾小姐聯絡。

兴 門 門 門

吳麗芬 副校長(學生發展) 曉批

莊曉莉 助理校長(管理) 小學部 龍開

陳偉佳博士 總校長

2019年6月26日

附件:2019-20 年度課後活動收費課程資料

編號	課程名稱 (2019-20 年度 級別)	毎班 人數	時間	全年費用 *視乎參加人數 而調整 (預計全年堂數)	備註
			š	逢星期一	
P19	泳術改良班 (G1-G6)	15 - 30	15:30 - 17:30 (家長 <u>須</u> 自行 安排接回子女)	\$5,000 - \$5,500 (22 堂)	 第一小時的訓練於校內進行陸上訓練;第2小時的訓練於游泳池進行,確實地點將於8月公佈。 參加改良班的學生必須能於40秒內自行游畢25米自由泳。
P08	劍擊班 - 初至進階班 (G1-G4)	20 - 30	15:30 - 17:15	\$2,200 - \$2,500 (22 堂)	· 學生 <u>可</u> 透過教練選擇購買制服及裝備。
			ì	全星期二	
P21	跆拳道班 - 初至進階班 (G1-G6)	15 - 30	15:30 - 16:30	\$900 - \$1,200 (22 堂)	· 學生 <u>須</u> 透過教練安排購買制服(約 \$370)。
P02	羽毛球班 - 初至進階班 (G1-G3)	8 - 12	15:30 - 17:00 (家長 <u>須</u> 自行 安排接回子女)	\$3,600 - \$4,000 (22 堂)	• 學生 <u>須</u> 自備羽毛球拍。

編號	課程名稱 (2019-20 年 度 級別)	每班 人數	時間	全年費用 *視乎參加人數 而調整 (預計全年堂數)	備註				
			Š	逢星期四					
P26A	小提琴初班 (G1-G6)				 學校建議學生報讀與合奏課相同的樂器(管樂/弦樂)。 學校會按學生之相關學習經驗分配組別。 				
P03	大提琴初班 (G1-G4)				3. 學生<u>須自備樂器</u>。4. 表現優秀的學生日後將優先獲邀 參加 2020-21 年度的樂團。				
P09A	長笛初班 (G1-G5)	6 9		\$2,250 - \$2,700 (15 堂)					
P05A	單簣管初班 (G1-G4)	6 - 8	15:30 - 16:30						
P17	色士風班 (G1-G4)								
P24A	小號初班 (G1-G4)			\$2,500 - \$3,000 (15 堂)					
P15A	敲擊樂初班 (G1-G6)			\$2,250 - \$2,700 (15 堂)	• 學生 <u>須</u> 購買 <u>鋼片琴</u> 上課 <u>及</u> 自備樂 器。				
			į	奎星期五					
P04	中國舞 進階班 (G1-G3)	22 - 26	15:30 - 17:15	\$1,300 - \$1,700 (22 堂)	· 參加 <u>進階班</u> 的學生 <u>須</u> 有 1 年或以上 學習中國舞經驗。				

編號	課程名稱 (2019-20 年 度 級別)	毎班 人數	時間	全年費用 *視乎參加人數 而調整 (預計全年堂數)	備註				
	逢星期六								
P26B	小提琴初班 (G1-G6)				 學校建議學生報讀與合奏課相同的樂器(管樂/弦樂)。 學校會按學生之相關學習經驗分 				
P27	小提琴 進階班 (G1-G6)				配組別。 3. 參加 <u>進階班</u> 的學生 <u>須</u> 有 1 年或以上學習經驗,學生 <u>須</u> 對樂譜有基本知識並能彈奏一至兩首樂曲。				
P25	中提琴班 (G1-G2)				4. 學生 <u>須自備樂器</u> 。 5. 表現優秀的學生日後將優先獲邀 參加 2020-21 年度的樂團。				
P09B	長笛初班 (G1-G5)			\$2,250 - \$2,700 (15 堂)					
P10	長笛進階班 (G1-G5)								
P05B	單簧管初班 (G1-G4)	6 - 8	1) 09:00 - 10:00 或						
P06	單簧管 進階班 (G1-G4)		2) 10:15 - 11:15						
P14	雙簧管初班 (G1-G4)		或 3) 11:30 - 12:30	\$2,500 - \$3,000					
P24B	小號初班 (G1-G4)								
P23	長號初班 (G1-G4)			(15 堂)					
P11	法國號初班 (G1-G4)								
P15B	敲擊樂初班 (G1-G6)	6 10		\$2,250 - \$2,700	• 參加 <u>進階班</u> 的學生 <u>須</u> 有1年或以上 學習經驗,學生 <u>須</u> 對樂譜有基本知				
P16	敲擊樂 進階班 (G1-G6)	6 - 10		(15 堂)	識並能彈奏一至兩首樂曲。 • 學生 須自備鼓棍 。				

編號	課程名稱 (2019-20 年 度 級別)	每班 人數	時間	全年費用 *視乎參加人數 而調整 (預計全年堂數)	備註			
	逢星期六							
P20	乒乓球班 (G1-G3)	8 - 12	11:00 - 12:30	\$1,500 - \$1,800	• 學生 <u>須</u> 自備乒乓球拍。			
P18	足球班 (G1-G2)	15 - 25	09:30 - 11:00	(22 堂)	• 學生 <u>須</u> 穿著學校運動服或社堂服進 行訓練。			